

♥♥♥ Announcements 3-30-2025 ♥♥♥

Sunday School Classes: With the change to the worship schedule, English Sunday School classes for middle school and up now start at 9:30am. Please join us then to study God's Word together. We have classes for youth, young adults and mature adults.

Youth and Adult Serving Opportunity: CBCR Youth Group will be planting potatoes at 104 Ministries in Prince George on Saturday, April 5, from 9:00am to 12:00pm. Adults who would like to participate are welcome as well. The farm is located at 14900 Providence Road, Petersburg, 23805. Produce from the farm goes to Prince George and Petersburg food banks.

Spring Cleanup Day: CBCR will hold a cleanup day on 4/12, Saturday, from 8:30 am - 12:30 pm, if weather permits. Everyone is invited to participate to help tidying up the church inside and outside. Please sign up at the lobby so we may have a head count and plan accordingly. A light breakfast and refreshment will be provided.

Easter Service Schedule: Easter falls on the third weekend of April this year. We will have a Good Friday Worship with communion on April 18 at 7:00pm. On Sunday, April 20, we will have our annual Easter Baptism Service at 9:00am, followed immediately by breakfast together. The Easter Worship Service will start at 10:30am. Our regular third Sunday fellowship lunch will be served afterward.

March Memory Verse

I became a servant of this gospel by the gift of God's grace given me through the working of his power. Ephesians 3:7

♥♥♥ 教会消息 3-30-2025 ♥♥♥

教会将从现在到 4 月 20 日为安妮庄复活节筹款，以支持在北美的美南浸信会宣教士。请大家支持这活动，将您的捐款付给教会（支票抬头为 CBCR，备注行“安妮庄”，或使用在大堂桌上预印的 Annie Armstrong 信封），或直接在以下网站捐款：
www.anniearmstrong.com

CBCR 青少年团契将于 4 月 5 日星期六上午 9:00 至中午 12:00 到 Prince George 的 104 Ministries 种植土豆。也欢迎愿意参与的成年人。农场位于 14900 Providence Road, Petersburg, VA 23805。农场的农产品将捐赠给 Petersburg 的食品银行。

GCBCR 华恩教会邀请我们教会参加 4/25-4/26 刘清牧师带领的【成人主日学及团契查经带领同工训练营】，详情请参阅大堂桌上单张和海报。请登记参加人数，以便准备 4/26 午餐的量。

春季大扫除日：如果天气允许，教会将于 4 月 12 日星期六上午 8:30 至中午 12:30 举行大扫除。邀请所有人参与，帮助整理教会内外。请在 大堂 登记，以便我们统计人数并安排相应的计划。将提供简单的早餐和茶点。

以下是即将举行的受难日和复活节崇拜时间表:

- * 受难日崇拜和圣餐 4/18，周五，晚上 7:00。
- * 复活节洗礼 4/20，周日，上午 9:00，随后立即共进早餐。
- * 复活节主日联合崇拜 4/20，周日，上午 10:30，崇拜结束后有团契午餐。

本月背诵经文：以弗所书 3:7

我作了这福音的执事，是照神的恩赐。这恩赐是照他运行的大能赐给我的。